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JUDEŢUL ARGEŞ 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI BUGHEA DE JOS 

29.07.2021 

 

PROCES-VERBAL 

 
       Încheiat astăzi 29.07.2021 la sediul Consiliului Local Bughea de Jos, cu prilejul ținerii ședinței ordinare din 

luna iulie. 

       Ședința începe la ora 1800, participă 13 consilieri din 13 funcții ocupate. 

       La ședința participă dl. Ion Dorel Tănăsescu - primarul comunei Bughea de Jos și dna Bianca State-

Golumbeanu, secretarul general al comunei Bughea de Jos. 

       Ședința este legal constituită, aceasta a fost legal convocată de primarul comunei Bughea de Jos prin 

dispoziția nr. 204/23.07.2021 

        Președintele de ședință este aleasă dl Marius Popa care ia loc la presidiu și prezintă proiectele de pe ordinea 

de zi. 

1. Aprobarea proceselui verbal al ședinței anterioare a Consiliului Local al comunei Bughea de Jos  

2. Proiect de hotărâre  cu privire la aprobarea execuției bugetare la data de 30.06.2021 – Inițiator:  Ion 

Dorel Tănăsescu – primar; 

3. Proiect de hotărâre privind înființare Serviciu iluminat public și  aprobare întocmire documente în 

vederea  delegării serviciului de iluminat public în comunaBughea de Jos,  județul Argeș – Inițiator:  Ion Dorel 

Tănăsescu – primar; 

4. Alte probleme supuse atenției Consiliului Local 

După aprobarea ordinei de zi se trece la punctul 1 de pe aceasta: Aprobarea procesului verbal al ședinței 

anterioare ale Consiliului local al comunei Bughea de Jos. 

Nefiind discuții la acest punct se supune la vot fiind aprobat cu unanimitate de voturi pentru (13)  

 Se trece la punctul 2 de pe ordine de zi: Proiect de hotărâre  cu privire la aprobarea execuției bugetare la 

data de 30.06.2021 –  Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu – primar; 

Acest punct este prezentat de primarul comunei, dl Ion Dorel Tănăsescu care în calitate de inițiator aduce 

explicațiile necesare pe marginea proiectului. 

 Nemaifiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul și cu unanimitate de voturi pentru (13) este 

adoptată HCL nr.34/29.07.2021. 

Se trece la punctul 3 de pe ordine de zi:  Proiect de hotărâre privind înființare Serviciu iluminat public și  

aprobare întocmire documente în vederea  delegării serviciului de iluminat public în comunaBughea de Jos,  

județul Argeș –  Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu – primar; 

 Și acest punct este prezentat de primarul comunei, dl Ion Dorel Tănăsescu, aducând explicațiile detaliate 

pe marginea acestuia. 

Dl consilier Mihai Enache întreabă dacă SC Romturingia SRL avea obligații legale față de Primăria 

Bughea de Jos 

Răspunsul este dat de către domnul primar care confirmă responsabilitățile legale ale celor de la SC 

Romturingia SRL, dar subliniază faptul că începând cu data de 31.07.2021 contractul cu firma mai sus menționată 

expiră, aceștia nemaiavând niciun fel de obligații contractuale față de Primăria Bughea de Jos.  

Dl viceprimar Bogdan Oancea întreabă ce presupune delegarea serviciului de iluminat. 

Dl primar răspunde că respectiva societate va asigura serviciul de mentenanță asigurând funcționarea 

rețelei de iluminat public stradal. 

Dl consilier Bogdan Coman întreabă cine va suporta cheltuiala cu materialele. 

În răspuns dl primar punctează că aceasta va fi obligația noastră. 

Dl consilier Sandu Georgian întreabă dacă lămpile vechi vor fi schimbate. 

Răspunsul este dat de către dl primar care subliniază faptul că toată lucrarea va fi executată conform 

proiectului 

Dl viceprimar întreabă cât se plătea pentru serviciul de iluminat în trecut 

Dl primar răspunde că anual era prevăzută suma de 6000 pentru serviciul de mentenanță, dar nu se 

cheltuia această sumă integral. 

Dl viceprimar adaugă faptul că prin noul proiect noi predăm lucrarea , ei exploatează, iar noi plătim 

materialele. 

Dl consilier Mihai Enache întreabă cât se va plăti anual pentru acest serviciu. 

Dl primar răspunde că cel mai probabil costurile vor fi între 5000-6000lei/an. 
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Dl consilier Ion Vlădescu întreabă care este societatea agreată în zonă pentru executarea acestei lucrări. 

Răspunsul este dat de către dl primar care punctează faptul că au depus și la noi o ofertă, dar încă nu s-a 

stabilit nimic concret în acest sens. 

Dl viceprimar intervine întrebând dacă este aceeași procedură ca la delegarea serviciului de apă potabilă. 

Primarul răspunde că este cam aceeași procedură, dar va contracta firma cu cel mai bun raport 

calitate/preț. 

Nemaifiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul și cu unanimitate de voturi pentru (13) este 

adoptată HCL nr.35/29.07.2021. 

Se trece la punctul 4 de pe ordine de zi: Alte probleme supuse atenției Consiliului Local 

Dl viceprimar întreabă dacă s-au demarat lucrările pe Valea lui Crasan 

Dl primar răspunde că momentan nu au început lucrările 

Dl primar subliniază faptul că se asfaltează pe Valea Ciocanului. Deasemenea adaugă faptul că se 

încearcă asfaltarea pt intrarea la Căminul Cultural și la dispensar până la stradă.  

Dl primar adaugă faptul că a fost transmisă o ofertă verbal cu 8000 lei inițial, dar când s-a primit oferta 

scrisă suma se ridicase la 12000 lei,  sumă despre care dl primar spune că este mult prea mare...adăugând că va 

analiza și va găsi cea mai bună soluție. 

Dl consilier Mihai Enache întreabă ce se va întâmpla cu echipa de fotbal. 

Dl primar răspunde că o va înscrie în campionat. 

Deaseemenea dl primar informează Consiliul Local cu privire la încheierea licitației pentru vânzarea 

masei lemnoase la prețul de 120 lei/mc și vânzarea tractorului. Deasemenea dl primar mai adaugă faptul că la 

recomandarea d-lui viceprimar vor merge să vadă o camionetă pe care speră să o putem achiziționa. 

Dl consilier Ion Pîslaru solicită o intervenție pentru decolmatarea șanțurilor de la Valea Mierlei. 

Dl consilier Adi Oancea adaugă că aceeași intervenție trebuie făcută și la șanțul de la Ulicioară. 

Dl primar răspunde că va încerca să rezolve problemele ridicate  

Dl consilier Sandu Gheorgian intervine solicitând să fie amplasată o stație la Brutărie. 

Dl primar promite că va efectua această lucrare. 

Dl consilier Ion Vlădescu întreabă dacă se mai strâng materialele reciclabile. 

Dl primar răspunde că în a treia miercuri din lună se ridică peturile din localitate. Deasemenea dl primar 

adaugă faptul că a mai pus la punct câteva aspecte cu firma de colectare a gunoiului menajer, sperând astfel să nu 

mai fie probleme la acest capitol. 

Dl consilier Ion Vlădescu întreabă dacă sistemul de pompare din Bratia mai este funcțional. 

Dl primar răspunde că cel nou este funcțional, iar pentru cel vechi a comandat întreg circuitul pentru 

funcționare. Deasemenea dl primar adaugă faptul că a decis să mai întrerupă alimentarea cu apă noaptea, 

subliniind faptul că este un consum de apă foarte mare în această perioadă. 

Dl consilier Coman Bogdan intervine spunând că atunci când s-a discutat proiectul cu apa s-a promis că 

apa va ajunge pt toată comuna. 

Dl primar răspunde că asșa ar trebui să fie, dar pe perioada de secetă consumul este foarte mare 

Mai este ridicată problema cu drumul de la Mlăci, unde se solicită punere de balast, solicitare la care dl 

primar răspunde afirmativ. 

Dl consilier Ionuț Poștoacă solicită o extindere a locului de joacă din Poenandre. 

Dl primar răspunde că va ține cont și de această solicitare. 

La finalul discuțiilor secretarul general al UAT Bughea de Jos supune spre aprobarea consilierilor locali 

solicitarea cadrelor didactice privind decontul navetei pe lunile aprile, mai și iunie. Solicitare aprobata cu 11 

voturi si doua abțineri (dna Maria Toader și dl Oancea Bogdan) 

Dl viceprimar solicită o informare privind prezența elevilor Școlii Gimnaziale Bughea de Jos la cursuri. 

        Nemaifiind alte discuţii şedința se încheie în jurul orei 1910 ,  pentru care am încheiat prezentul proces 

verbal. 

 

 

 

 Președinte de ședință                                     Secretar general 

        consilier local,              

      Marius  George Popa                                  Bianca State-Golumbeanu 


